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Protokół Nr 15/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 26 października 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Białogard w zakresie wykonywania 
zadania publicznego obejmującego utrzymanie i zarządzanie cmentarzem komunalnym 
w miejscowości Pękanino gmina Białogard – druk A, 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk B, 
c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 

– druk C, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych – druk D, 
e) w sprawie skargi na działania Burmistrza Białogardu dotyczące Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Białogardzie – druk. E. 
 3. Sprawy różne: 
- rozpatrzenie pisma Rady Rodziców przy Przedszkolu Miejskim Nr 3 „Niezapominajka”  

w sprawie modernizacji i rozbudowy placów  zabaw na terenie Przedszkola. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz zmieniony porządek o pkt 2 
Informacja na temat siedziby Warsztatów Terapii Zajęciowej, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 

   Ad 2  

Informacja dotycząca siedziby Warsztatów Terapii Zajęciowej. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli Pani Ewa Brzozowska dyrektor WTZ oraz trzech 
przedstawicieli. Przedstawiciel delegacji WTZ Pani Ewa M. przedstawiła do Komisji Budżetu 
i Finansów prośbę o zabezpieczenie środków w planie finansowym na rok 2022 celem 
przystosowania budynku po byłej SP nr 2 na potrzeby Warsztatów Terapii Zajęciowej. W tym 
celu odczytała pismo stanowiące załącznik do protokołu. 

  
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Siwek – wyraził zdziwienie, że jeszcze WTZ nie są przenoszone, gdyż mówiono o tym na 

komisjach Rady, gdzie temat był poruszany wielokrotnie. Radny chciałby wiedzieć dlaczego 
sprawa nie jest realizowana. 



2 
 

Dorota M. - stwierdziła, że problem dotyczy nowego usytuowania Warsztatów Terapii 
Zajęciowej z uwagi na bezpieczeństwo. Ich wolą jest, aby jak najszybciej uczestnicy zostali 
przeniesieni do pomieszczeń po byłej SP nr 2. 

P.Szyszlak – powiedział, że była wola przeniesienia ale koszty przystosowania pomieszczeń 
szacuje się na 4 mln zł.  

Ewa M. – powiedziała, że wcześniej był pomysł, aby WTZ przenieść do piwnicy MDK. 

Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że wszystkim zależy, aby Warsztaty Terapii Zajęciowej 

przeniosły się do centrum miasta. Budynek na ul. Kościelnej jest dużo lepszy do tej funkcji. 

Uczestnicy to osoby, które są traktowane jako niepełnosprawne, dlatego należy 

przystosować budynek zgodnie z prawem. Jeżeli przedstawiciele WTZ uważają, że jest opór 

ze strony Miasta to proponowała napisać do Starostwa o przyspieszenie. Jak dostaniemy 

negatywne stanowisko to będzie wiadomo kto jest przeciw. Jesteśmy w dobrym momencie 

i w związku z tym należy przewidzieć w budżecie Miasta środki na ten cel.  

P.Szyszlak – pytał dlaczego nie zwrócono się z pismem do Starosty Powiatu Białogardzkiego? 
Radny uważał, że należy jak najszybciej z tym pismem wystąpić. Przewodniczący Komisji był 
zwolennikiem przeniesienia WTZ. 

Mariola Ś. – pytała czy jest sposób na zabezpieczenie tych środków, może trzeba się jeszcze raz 
spotkać, bo koszt przystosowania 4 mln zł na pewno dotyczy windy. 

M.Siwek – pytał czy nie może być zakupiony schodołaz albo coś co przyspieszy temat? 
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że to nie jest tak, że kwota jest pewna. 
J.Leszczyk – pytał kiedy usłyszymy odpowiedź, że w budynku byłej SP nr 2 będą WTZ? 
Przewodniczący Rady – uważał, że  wszystko było robione w celu przeniesienia WTZ 
P.Szyszlak – stwierdził, że SP nr 3 była bez windy a gdy dostała dofinansowanie zrobiono windę. 

Tu też można poczekać na dofinansowanie do windy. 
M.Siwek – powiedział, że temat był od dawna omawiany a okazuje się, że sprawa jest 

zawieszona. 
Sz.Jonko – pytał dlaczego Komendant Straży Powiatowej nie egzekwuje decyzji, kto będzie 

odpowiadał jak coś się stanie w dotychczasowym budynku? 
P.Szyszlak – stwierdził, że należy tą sprawę przedstawić na Sesji Rady. Możliwe, że na Komisję 

Budżetu poproszą Starostę w tej sprawie.  
Dorota M. – poruszyła sprawę potrzeby zmiany uchwały w sprawie bezpłatnych przejazdów 

ZKM dla osób niepełnosprawnych w stopniu umiarkowanym, aby w naszym mieście przyjąć 
zwolnienia dla tych osób. 

 
W wyniku zakończenia dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek 

do Burmistrza Białogardu o przedstawienie informacji na jakim etapie jest sprawa 
przeniesienia Warsztatów Terapii Zajęciowej do budynku po byłej Szkole Podstawowej nr 2 
i jaki jest przewidywany termin realizacji. 

Wniosek przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 
 
   Ad 3  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Białogard w zakresie wykonywania 

zadania publicznego obejmującego utrzymanie i zarządzanie cmentarzem komunalnym 
w miejscowości Pękanino gmina Białogard – druk A, 

     Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek 
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W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk B, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski, który dodał, że tegoroczny budżet Miasta ma 

zwiększone dochody bieżące o 3 mln 700 tys. zł a konto wydatków roku następnego. 
W przyszłym roku będzie wyższy o tą kwotę deficyt. Ponadto Sekretarz poinformował, że 
powstaje budynek mieszkalny za kwotę 11 mln 230 tys. zł z 85% dofinansowaniem. 

 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 

– druk C, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał się w związku z zakończeniem roku na jakim poziomie jest realizacja 

planowanych inwestycji? 
Sekretarz – zapewniał, że wszystko się uda. 
Zastępca Burmistrza – poinformowała o wprowadzeniu przebudowy ulicy Norwida. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych – druk D, 
     Przedstawił: Wnioskodawca radny Sz.Jonko  
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –0, przeciw-5, wstrzymało się-0. 

 
e) w sprawie skargi na działania Burmistrza Białogardu dotyczące Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Białogardzie – druk. E. 
     Przedstawił: Przewodniczący Komisji Paweł Szyszlak 
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Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu tematyki zakończono w/w punkt. 

Ad 4  

W sprawach różnych Komisja rozpatrzyła pismo Rady Rodziców przy Przedszkolu Miejskim Nr 
3 „Niezapominajka” w sprawie modernizacji i rozbudowy placów  zabaw na terenie 
Przedszkola, stanowiące załącznik do protokołu. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie pismo Rady Rodziców przy Przedszkolu Miejskim nr 3 

„Niezapominajka”  w sprawie modernizacji i rozbudowy placów  zabaw na terenie Przedszkola, 

głosując: za – 5 (jednogłośnie). 

 
Na tym  zakończono w/w punkt. 

 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1550 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

         Przewodniczący Komisji 

               /-/ Paweł Szyszlak 


